

μικροτσιπ → **μικροκέρμα (κυκλώματος)**

«Ο ηλεκτρονικός υπολογιστής της "Κόμοντορ" με αρχική τιμή 3.300 δολαρίων ΗΠΑ, χρησιμοποιεί το ίδιο μάικροτσιπ με αυτό των μεγάλων "Μάκιντοσ" της "Απλ"», Νότης Παπαδόπουλος, *ΤΑ ΝΕΑ*, 15-6-1990, σελ. 39.

«Έως τα μέσα της δεκαετίας ένα μάικρο-τσιπ διαστάσεων μισού τετραγωνικού εκατοστού θα μπορεί να αποθηκεύσει 64 εκατομμύρια πληροφορίες!», Νότης Παπαδόπουλος, *ΤΑ ΝΕΑ*, 15-6-1990, σελ. 39.

«Χρησιμοποιείται ένας διακόπτης με μικροτσιπ δημιουργώντας μια τεχνητή ηλεκτρονική κουρτίνα που προσαρμόζεται ανάλογα με τις καιρικές συνθήκες και το φωτισμό», Φιλή Καίτατζή, *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 13-1-1992, σελ. 31.

μίνι μπας → **μικρολεωφορείο**

«Ηλεκτρικά μίνιμπας χρησιμοποιούνται κανονικά σε ορισμένες πόλεις», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 20-2-1980, σελ. 3.

«Μέχρι τις 20 Ιουλίου θ' αρχίσει η λειτουργία των δύο λεωφορειακών γραμμών στο εμπορικό κέντρο της Αθήνας (Α' και Β') που θα εξυπηρετούνται με "μίνι μπας" της ΕΑΣ», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 5-7-1991, σελ. 22.

«Αν μέχρι τώρα η κυκλοφορία των αυτοκινήτων (7χλμ. την ώρα) σερνόταν με την ταχύτητα των πεζών, σήμερα το Μίνιμπας τρέχει πιο γρήγορα από του πεζού, των οποίων η ταχύτητα περπατήματος πέφτει λόγω της πολυκοσμίας ακόμα πιο χαμηλά», Γιάννης Μ. Μιχαήλ, *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 22-1-1992, σελ. 8.

μίντια → **μέσα ενημερώσεως του κοινού**

«Η ένωση κατά του ρατσισμού των αμερικανικών μίντια κατηγορεί και εκείνη με τη σειρά της τις ταινίες ότι "υποβαθμίζουν τη ζωή των μαύρων"», *ΤΑ ΝΕΑ*, 16-7-1991, σελ. 26.

μίτινγκ → **συνάντηση ειδικών**

«Εξη κολυμβητές και τρεις κολυμβήτριες της Εθνικής ομάδας φεύγουν αύριο αεροπορικώς μέσω Σόφιας για το Πλόβντιβ, προκειμένου να πάρουν μέρος σε διεθνές μήτινγκ που τελείται εκεί 27, 28, 29 Μαρτίου», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 25-3-1981, σελ. 12.

«Διεθνές κολυμβητικό μήτινγκ αρχίζει σήμερα στο Πλόβντιβ της Βουλγαρίας», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 25-6-1982, σελ. 8.

«Στο μήτινγκ της Ζυρίχης σημειώθηκαν αρκετές ακόμη μεγάλες επιδόσεις, από γνωστούς αθλητές, γεγονός που επιβεβαιώνει τον χαρακτηρισμό της εκδηλώσεως ως μίας από τις πιο σημαντικές του είδους στον κόσμο», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 20-8-1982, σελ. 6.

«Μήτινγκ Πάλης», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 11-8-1983, σελ. 10.

«Το μήτινγκ αναμένεται να παρακολουθήσουν 10.000 θεατές, αριθμός που δεν καλύπτει τα έξοδα τα οποία φτάνουν 5,5 εκατομμύρια δραχμές και βαρύνουν το ταμείο του Άρη», Κ. Λασκαρέλιας, *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 29-8-1984, σελ. 31.

ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ, 2-5-1987, σελ. 29.

«Η λέξη "μήτιγκ" κοντεύει να υιοθετηθεί στη γλώσσα μας αφού συμβολίζει τις καθημερινές συσκέψεις που πραγματοποιούνται στις σύγχρονες επιχειρήσεις με τη συμμετοχή διευθυντικών και επιτελικών στελεχών», Χριστόφορος Νικολακόπουλος, *ΤΑ ΝΕΑ*, 9-5-1990, σελ. 42.

«Γνωστοί άθλητές από όλον τον κόσμο θα μετάσχουν στο διεθνές μίτινγκ "Τόφαλος - Κακούσης", που θα διεξαχθεί στον "Μίλωνα", στις 28 και 29 του μηνός», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 21-2-1992, σελ. 15.

«Ασχολήθηκε από μικρός με τον αθλητισμό, ενώ στις 28.10.1950 αναδείχτηκε 18ος στο μίτιγκ ποδηλατοδρομίας του Taranto με 42.195 μέτρα», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 25-2-1992, σελ. 2.

μονεταριστής → **νομισματιστής**

«"Οπορτουνιστής - μονεταριστής - βερμπαλισμός" και άλλες που δεν αναγράφονται στα συνήθη λεξικά μας, νομίζω πως περιορίζουν την έννοια των ανταποκρίσεων», *ΤΑ ΝΕΑ*, 11-7-1991, σελ. 42.

μοτό → **μηχανάκι**

«Αν κανείς προσθέσει τις νέες μοτό σ' αυτές που ήδη κυκλοφορούν, φτάνει σε έναν σημαντικό αριθμό», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 5-8-1981, σελ. 7.

«16χρονη "στον τόπο" από μοτό», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 1-3-1983.

«Τρεις νέοι στον τόπο με μοτό», Χ. Παπασταθοπούλου, *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 16-5-1984, σελ. 3.

«Στον τόπο δύο νέοι με μοτό», *ΤΑ ΝΕΑ*, 23-5-1990, σελ. 38.

«Ένοπλος με μοτό αφόπλισε τροχονόμο», Γ. Γεωργιάδης, *ΤΑ ΝΕΑ*, 27-6-1991, σελ. 24.

μπακ (αριστερό, δεξιό) → **αμυντικός**

«Αντίθετα ο Μπεναρίβο είχε χάσει το δικαίωμα στις γνωστές του κούρσες και ο Νέστορ Σενσίνι έγινε από αμυντικό χαφ **δ ε ξ ι ό μ π α κ** στα γεράματα, έτσι ώστε να μην περνάει κανείς», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 28-2-1999, σελ. 79.

μπακ χαφ → **μέσος αμυντικός**

«Όπως είναι γνωστό, στους στόχους υπάρχουν ο στόπερ της Καβάλας Γιώργος Βακιρτζής και ο αριστερός μπακ χαφ του ΟΦΗ Μανώλης Δερμιτζάκης», *ΤΑ ΝΕΑ*, 30-6-1997, σελ. 5.

μπαράζ → **καταιγισμός**

«... εντός των ημερών πρόκειται να ακολουθήσει μπαράζ αιτήσεων με το ίδιο περιεχόμενο», Βάνα Φωτοπούλου, *ΚΥΡΙΑΚΑΤΙΚΗ ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 9-8-1998, σελ. 70.